
 
 
 
 
 
 
Församlingsrådet i Johannes församling 
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Tid 06.05.2024 kl 17:30 - 20:00 
 
Plats Högbergssalen (Högbergsgatan 10) 
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Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 
 
Deltagare 
 
 Namn  Tilläggsuppgifter 
Närvarande Westerlund Johan kyrkoherde  
 Björnberg Maria medlem  
 Dahlberg Heikel Birgitta medlem  
 Gräsbeck Solveig medlem  
 Harms-Aalto Martina vice ordförande  
 Ismark Runa medlem  
 Lindholm Malin medlem  
 Lundsten Lars medlem  
 Stenbäck Henrik medlem  
 Sällström Kalle medlem  
 Tiiainen Elina medlem  
 Öhman Pia medlem  
 Brummer Saga  sekreterare  
 
Frånvarande Holm Björn 
 Palmén Sofia 
 Österman Oliver 
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Underskrift 
 
 
 Martina Harms-Aalto Saga Brummer 
 ordförande sekreterare 
 
Ärenden  61 - 76 
 
Protokollet justerat Helsingfors 20.05.2024 
 
 
 Solveig Gräsbeck Runa Ismark  
  protokolljusterare  protokolljusterare 
 
Protokollet framlagt till påseende 
 

Mötesprotokollet finns till påseende på församlingens hemsida från och 
med den 20 maj 2024.     
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Mötets öppnande 
  
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 § 61    
      

 
 
 

Beslut 
 Mötet öppnades av ordförande kl. 18.05. 
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Närvarande och mötets behörighet 
  
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 § 62    
      

 
 
 

Beslut 
 Mötet konstaterades lagligt sammankallat och beslutfört med 11 av 15 medlemmar. 
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Val av protokolljusterare samt meddelande om när protokollet finns till påseende 
  
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 § 63    
      

 
 
 

Beslut 
 Till protokolljusterare valdes Solveig Gräsbeck och Runa Ismark. Protokollet finns till 

påseende från och med 20.5.2024 på församlingens hemsida. 
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Fastställande av föredragningslistan 
  
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 § 64    
      

 
 
 

Beslut 
 Föredragningslistan godkändes. 
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Anmälningsärenden 
  
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 § 65    
      

 
 
 

Föredragande Kyrkoherde, Johannes församling Westerlund Johan 
 

Beslutsförslag 
Antecknas för kännedom. 
 

Beslut 
Godkändes enligt förslag. 
 

Redogörelse  
- Bokslutet 2023 
- Gemensamma kyrkofullmäktige har ändrat den B-kantorstjänst som innehas av 

Dag-Ulrik Almqvist till A-tjänst i enlighet med församlingsrådets beslut.  
- Domkapitlet har valt Pia Kummel-Myrskog till kyrkoherde i Petrus församling. 

Hon börjar 1.6.2024 vilket innebär att hennes förordnande i Johannes församling 
avbryts samtidigt. Maria Repo-Rostedt har engagerats att ta hand om det 
skriftskolläger som Pia Kummel-Myrskog skulle ha haft i juni. Pia Kummel-
Myrskog avtackas 26.5 efter högmässan i S:t Jacobs kyrka. 

- Hyresavtalet med BVF 
- Kyrkoherden har uppvaktat Lauttasaaren seurakuntas kyrkoherde Kalle 

Kuusniemi vid dennes installation 21.4.2024. 
 
 

 
Bifogat material 

Hyresavtal barnavårdsföreningen 1.8.2024-31.12.2024 
Tilinpaatoskirja_2023 
Bilaga_1_Forordnande_Pia_Kummel_Myrskog 
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Kvartalsrapport 
  
 
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 
§ 66 
302/00.01.01/2024 

   
   

 
Föredragande Kyrkoherde, Johannes församling Westerlund Johan 

 
Beslutsförslag 

Antecknas för kännedom. 
 

Behandling  
 
 

Beslut 
Godkändes enligt förslag. 
 

Redogörelse  
Arbetet med att utveckla ekonomirapporteringen pågår. Planen är att framöver 
presentera skild rapportering för vårterminen, sommaren och höstterminen. För 
ändamålet kan vi utnyttja ett nytt rapporteringsverktyg, Power BI, som nu tas i bruk i 
samfälligheten. Genom att också periodisera budgeten enligt samma perioder blir 
det lättare att snabbt se hur ekonomin ser ut och var det kan finnas kostnader som 
behöver budgeteras bättre. 
Bifogade rapport över 1–3.2024 är ännu lite halvfärdig och kan innehålla fel. Ur 
rapporten kan vi ändå läsa att ekonomin detta år är betydligt bättre inom budget än 
föregående år. 
Personalkostnaderna är den viktigaste punkten och den ligger nu på 95,7 %, dvs. 
aningen under budget. Under sommaren är kostnaderna en del högre eftersom 
semesterpengen betalas ut då. Samtidigt kommer vi att få tillbaka en del av de 
utbetalda kostnaderna eftersom de första 72 vardagarna av en vårdledighet först 
betalas ut av arbetsgivaren som sedan får tillbaka en del av FPA. 
Kostnader som nu gått mycket över kan bero på sådant som betalas i sin helhet i 
början av året. Den planerade periodiseringen gör sådana kostnader tydligare i 
rapporteringen. 
Ekonomiutskottet fortsätter att utvärdera och utveckla olika modeller för 
ekonomihanteringen. 
 

Barnkonsekvensanalys 
Ingen barnkonsekvensanalys behövs. 
 
Bifogat material 
Johannes 1-3 2024 
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Modeller för interna hyror och församlingarnas anslag och deras nyttan och 
olägenheterna 
  
 
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 
§ 67 
606/03.01.02/2023 

   
   

 
Föredragande Kyrkoherde, Johannes församling Westerlund Johan 

 
Beslutsförslag 

Församlingsrådet godkänner beredningsutskottets förslag. 
 

Behandling  
Kalle Sällström föreslog följande tillägg till svaret på fråga 2 angående internhyrorna:  
”Det är viktigt att besluten gällande fördelningen av medel och de interna hyrorna är 
långsiktiga och att man inte gör alltför tvära kast som försätter församlingarna i 
orimliga situationer.” samt ”Men det kan vara svårt att ta fram de relevanta 
nyckeltalen på ett rättvist och bra sätt.” 
 
Sällströms förslag understöddes av Martina Harms-Aalto, Malin Lindholm och Pia 
Öhman.  
Sällströms förslag godkändes enhälligt av församlingsrådet. 
 
Lars Lundsten föreslog fölande tillägg till svaret på fråga 1 angående internhyrorna:  
”Johannes församling vill också påpeka att avståndet mellan de kyrkor som används 
av de svenska församlingarna är så stort att församlingsmedlemmarna ställvis kan 
ha tiofalt längre väg till kyrkan än sina finska grannar.” 
 
Lundstens förslag understöddes av Martina Harms-Aalto.  
Lundstens förslag godkändes enhälligt av församlingsrådet.  
 

Beslut 
 
Församlingsrådet godkände följande svar på frågorna:    
 
Internhyrorna  
 
1. Hur kunde de interna hyrorna stöda en strategiskt motiverad minskning av 
verksamhetslokalerna och därmed stöda helsingforsarnas behov? 
 
Svar: Med beaktande av att vi just har fattat beslut om att avstå från en enhet på 
Drumsö finner vi det både orimligt och konfliktfyllt att i detta skede ta ställning till 
modellerna. Johannes församling har drabbats oskäligt hårt av den nuvarande 
modellen, men agerat följdriktigt och meddelat att vi avstår från den nyrenoverade 
S:t Jacobs kyrka med vetskapen om att ingen utomstående hyresgäst kommer att 
betala mer än en bråkdel av den hyra som samfällighetens egen modell påbjuder. 
Att en dryg månad efter detta beslut ta ställning till modeller som tom kunde 
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innebära att inga interna hyror längre uppbärs är inte sakligt.  
 
Johannes församling vill också påpeka att avståndet mellan de kyrkor som används 
av de svenska församlingarna är så stort att församlingsmedlemmarna ställvis kan 
ha tiofalt längre väg till kyrkan än sina finska grannar. 
  
 
2. Hur kunde man förhindra att församlingarna försätts i en ekonomiskt orimlig 
situation? 
 
Svar: Det är viktigt att besluten gällande fördelningen av medel och de interna 
hyrorna är långsiktiga och att man inte gör alltför tvära kast som försätter 
församlingarna i orimliga situationer.  
 
En hybrid av modellerna 2 och 3 kunde vara en fungerande lösning. 
I modell 4 fattar GKF beslut om fastighetsanvändningen vilket inte är en optimal 
lösning som lämnar möjligheter för godtyckliga beslut. 
 
 
Fördelningen av anslag till församlingarna 
 
1. Hur kunde församlingarna via anslagsfördelningen svara mot helsingforsarnas 
behov och samtidigt stöda kyrkans tillväxt? 
 
Svar: Vi är positiva till att man i fördelningen beaktar nyckeltal och antal kontakter 
inom verksamheten. Men det kan vara svårt att ta fram de relevanta nyckeltalen på 
ett rättvist och bra sätt. Särskilt kunde ny verksamhet som når helsingforsarna 
belönas. 
 
 
2. Är det viktigt att vid fördelningen av församlingarnas anslag beakta skillnaden 
mellan församlingarna och deras områden? Vilket är i så fall det bästa sättet att göra 
det? 
 
Svar: Den svenska koefficienten är av största betydelse för de svenska 
församlingarna. Vi anser också att 90/10 skulle vara en mera rättvis fördelning av 
medel. 
 
 
Tilläggsfråga 
 
Har ni andra kommentarer gällande beredningen av internhyrorna och fördelningen 
av församlingarnas anslag? 
 
Svar: Vi tycker också att det kunde vara påkallat att undersöka om en bolagisering 
av en del eller alla fastigheter skulle vara en möjlighet, dock så att det lokala 
inflytandet bevaras 
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Redogörelse  

Följebrev från projektet 
Som bäst bereder samfälligheten principerna för fördelningen av församlingarnas 
anslag under åren 2026–2030 och principerna för beräknandet av internhyrorna. 
Under våren 2024 vill man höra de förtroendevaldas tankar kring beredningen.  
Målsättningen i fråga om församlingarnas anslag är att fördelningsgrunden ska vara 
tydlig och rättvis. Grunden ska motsvara helsingforsarnas och dagens behov och 
stöda strategin för kyrkan i Helsingfors. Målsättningen för internhyrorna är att 
beräkningsgrunden ska vara tydlig och behandla alla parter rättvist, beakta 
helsingforsarnas behov och leda till en minskning av verksamhetslokalerna. 
Under beredningen har olika modeller utarbetats för beräknandet av internhyrorna 
och för fördelningen av församlingarnas anslag. Dessutom har man kalkylerat och 
utvärderat nyttan och olägenheterna som modellerna medför. Kalkylerna finns 
presenterade i bilagor. 
Församlingsrådet förväntas bekanta sig med modellerna och beredningen och på 
basis av detta ta ställning till nedanstående frågor. Församlingsrådens svar kommer 
att användas i den fortsatta beredningen. 

 
Internhyrorna 
1. Hur kunde de interna hyrorna stöda en strategiskt motiverad minskning av 

verksamhetslokalerna och därmed stöda helsingforsarnas behov? 
2. Hur kunde man förhindra att församlingarna försätts i en ekonomiskt orimlig 

situation? 
Fördelningen av anslag till församlingarna 
1. Hur kunde församlingarna via anslagsfördelningen svara mot helsingforsarnas 

behov och samtidigt stöda kyrkans tillväxt? 
2. Är det viktigt att vid fördelningen av församlingarnas anslag beakta skillnaden 

mellan församlingarna och deras områden? Vilket är i så fall det bästa sättet att 
göra det? 

Tilläggsfråga 
• Har ni andra kommentarer gällande beredningen av internhyrorna och 

fördelningen av församlingarnas anslag? 
Hösten 2024 sänds ärendet officiellt på remiss.  Avsikten är att beslut om grunden 
för fördelningen av församlingarnas anslag och grunden för fastställandet av 
internhyrorna ska fattas i slutet av 2024. De nya grunderna tas i bruk år 2026. 
 
För Johannes församlings del är tidtabellen olustig eftersom förändringar som hade 
kunnat inverka på beslutet om Drumsö nu bereds.  
 
Interna hyror 
Fyra olika modeller ligger nu på bordet. Ur materialet kan utläsas att det är stor 
skillnad mellan de olika modellerna.  



 
 Protokoll 5/2024  13 
   
 

Modell 1, dvs. den nuvarande modellen har visat sig katastrofal för oss och bör 
skrotas. 
Modell 2, motsvarar modell 1, men de stora och dyra centrumkyrkorna, bl.a. 
Johanneskyrkan, lämnas utanför modellen. Den modellen är i exempeltabellerna 
förmånligast för oss.  
Modell 3 baserar sig på ett fast pris per kvadratmeter. Det skulle få bort den osunda 
inverkan av stora renoveringar, men inte orättvisan i att olika församlingar utan eget 
val har olika stora kyrkor. I beräkningarna är detta den dyraste modellen för 
Johannes, men då behöver man beakta att avskrivningarna för fasadrenoveringen 
inte fullt ut syns i modell 1. eftersom siffrorna baserar sig på 2024. På sikt är den 
klart dyrast. I kalkylerna syns inte heller att vi avstått från våra utrymmen i S:t Jacob.  
Modell 4 är en principiellt problematisk modell eftersom den riskerar föra 
beslutsfattandet kring en församlings kyrka bort från församlingen. Med tanke på 
helheten i Helsingfors kunde ändå den modellen motverka den deloptimering som 
med nödvändighet sker då alla 19 församlingar försvarar sina egna intressen. 
 
 
Fördelning av medel 
I modellerna beaktas tre olika kategorier av föredelningsfaktorer: Medlemsantal, 
antal som bor på området oberoende av tillhörighet samt nyckeltal i verksamheten. 
Alla dessa inverkar på olika sätt på hur medlen fördelas mellan församlingarna.  
Antalet medlemmar är en självklar fördelningsnyckel eftersom det är medlemmarna 
som betalar skatt och därmed antalet medlemmar som definierar hur mycket 
inkomster som flyter in från respektive församling. 
Antalet personer som bor på området har betydelse i verksamheten. Ett större 
område med mera skolor, mera diakoni, större ”målgrupp” motiverar att medel också 
fördelas enligt det. I nuläget fördelas medlen så att 70 % går enligt medlemsantal 
och 30 % enligt antal på området boende. En diskussion om denna fördelning 
pågår, och i beräkningarna ingår både 80/20 och 90/10. 
Nyckeltal i verksamheten skulle sporra till mera verksamhet och belöna de 
församlingar som lyckas samla mänskor. Det är dock svårt att ta fram de relevanta 
nyckeltalen på ett rättvist och bra sätt. 
 
Beredningsutskottets förslag till svar på frågorna:  

Hur kunde de interna hyrorna stöda en strategiskt motiverad minskning av 
verksamhetslokalerna och därmed stöda helsingforsarnas behov?  

Svar: Med beaktande av att vi just har fattat beslut om att avstå från en enhet på 
Drumsö finner vi det både orimligt och konfliktfyllt att i detta skede ta ställning till 
modellerna. Johannes församling har drabbats oskäligt hårt av den nuvarande 
modellen, men agerat följdriktigt och meddelat att vi avstår från den nyrenoverade 
S:t Jacobs kyrka med vetskapen om att ingen utomstående hyresgäst kommer att 
betala mer än en bråkdel av den hyra som samfällighetens egen modell påbjuder. 

Att en dryg månad efter detta beslut ta ställning till modeller som tom kunde 
innebära att inga interna hyror längre uppbärs är motstridigt. 
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Hur kunde man förhindra att församlingarna försätts i en ekonomiskt orimlig 
situation? 

Svar: En hybrid av modellerna 2 och 3 kunde vara en fungerande lösning. 

I modell 4 fattar GKF beslut om fastighetsanvändningen vilket inte är en optimal 
lösning som lämnar möjligheter för godtyckliga beslut. 

 

Fördelningen av anslag till församlingarna 
Hur kunde församlingarna via anslagsfördelningen svara mot helsingforsarnas 
behov och samtidigt stöda kyrkans tillväxt?  

Vi är positiva till att man i fördelningen beaktar nyckeltal och antal kontakter inom 
verksamheten. Särskilt kunde ny verksamhet som når helsingforsarna belönas.  

Är det viktigt att vid fördelningen av församlingarnas anslag beakta skillnaden 
mellan församlingarna och deras områden? Vilket är i så fall det bästa sättet 
att göra det? 

Den svenska koefficienten är av största betydelse för de svenska församlingarna. Vi 
anser också att 90/10 skulle vara en mera rättvis fördelning av medel.  

 

Tilläggsfråga 
Har ni andra kommentarer gällande beredningen av internhyrorna och 
fördelningen av församlingarnas anslag? 

Vi tycker också att det kunde vara påkallat att undersöka om en bolagisering av en 
del eller alla fastigheter skulle vara en möjlighet, dock så att det lokala inflytandet 
bevaras 

 
Barnkonsekvensanalys 

Ingen barnkonsekvensanalys behövs. 
 
Bifogat material 
Seurakuntien määrärahat_kehyssimulointi 27.3.2024 
Sisäiset tilavuokrat_simulointi vuoden 2024 luvuilla 
Modeller och deras nyttan och olägenheterna 
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Verksamhetsberättelse för sektorerna 
  
 
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 
§ 68 
302/00.01.01/2024 

   
   

 
Föredragande Kyrkoherde, Johannes församling Westerlund Johan 

 
Beslutsförslag 

Församlingsrådet godkänner verksamhetsberättelserna. 
 

Behandling  
Utöver att godkänna verksamhetsberättelserna föreslog Pia Öhman att följande 
mening skulle tilläggas:  
”Församlingsrådet tackar för verksamhetsberättelserna och vill tillägga en önskan 
om att lyfta barn och unga som viktiga målgrupper ännu tydligare inom samtliga 
sektorers verksamhet, genomsyrande inom hela Johannes församling.” 
 
Öhmans förslag understöddes av Malin Lindholm.  
Öhmans förslag godkändes enhälligt av församlingsrådet.  
 

Beslut 
Församlingsrådet godkänner verksamhetsberättelserna. Församlingsrådet tackar för 
verksamhetsberättelserna och vill tillägga en önskan om att lyfta barn och unga som 
viktiga målgrupper ännu tydligare inom samtliga sektorers verksamhet, 
genomsyrande inom hela Johannes församling. 
 

Redogörelse  
Bifogat verksamhetsberättelse för Välkomnande, Lärande och Omsorg. 
 
 
 
Bifogat material 
Verksamhetsberättelse sektor Välkomnande för 2023 
Verksamhetsberättelse 2023_Lärande_klar för FR 
Sektor Omsorg, verksamhetsberättelse 2023 
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Anhållan om tilläggsmedel för sommarens skriftskolläger 
  
 
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 
§ 69 
302/00.01.01/2024 

   
   

 
Föredragande Kyrkoherde, Johannes församling Westerlund Johan 

 
Beslutsförslag 

Anhållan godkänns. 
 

Behandling  
 
 

Beslut 
Godkändes enligt förslag. 
 

Redogörelse  
Ledaren för konfirmandarbetet, kaplan Johan Terho, riktar en anhållan till 
församlingsrådet om medel för att täcka de kostnader som den planerade 
ledarstaben vid lägren betingar. 
 
 

Barnkonsekvensanalys 
En tillräcklig resursering beaktar de ungas behov och det är mycket viktigt för 
tryggheten under lägervistelsen. 
 
 
Bifogat material 
Sommaranställda 2024, anhållan om medel 
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Kursresa för vaktmästeriet – komplettering till personalutvecklingsplanen 
  
 
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 
§ 70 
505/00.01.01/2023 

   
   

 
Föredragande Kyrkoherde, Johannes församling Westerlund Johan 

 
Beslutsförslag 

Vaktmästarna Paul-Henrik Roschier, Marianne Snäll och Henrik Poppius beviljas 
den föreslagna utbildningen. 
 

Behandling  
 
 

Beslut 
Godkändes enligt förslag. 
 

Redogörelse  
Församlingens vaktmästare, Paul-Henrik Roschier, Marianne Snäll och Henrik 
Poppius anhåller om att få delta i en utbildningskryssning till Sverige som 
arrangeras av Helsingfors stift. Vaktmästarna har inte tidigare kunnat delta i resor 
eller liknande kurser.  
Kostnaden för kursen uppskattas till 400 €/person. 
Personalutvecklingsplanen godkänns normalt av kyrkoherden som 
tjänstemannabeslut, men utlandsresor bör godkännas av församlingsrådet. 
 

Barnkonsekvensanalys 
Ingen barnkonsekvensanalys behövs. 
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Församlingens representant i Johannes diakonistiftelse sr 
  
 
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 
§ 71 
218/00.00.02/2023 

   
   

 
Föredragande Kyrkoherde, Johannes församling Westerlund Johan 

 
Beslutsförslag 

För 2024–25 föreslås Maria Björnberg utses till styrelsen. Björnberg har givit sitt 
samtycke. 
 

Behandling  
 
 

Beslut 
Godkändes enligt förslag. 
 

Redogörelse  
Johannes diakonistiftelse sr bildades 2023 som en fortsättning på Johannes 
diakoniförening. Föreningen ombildades alltså i praktiken till en stiftelse. I stadgarna 
för stiftelsen anges att församlingsrådet i Johannes församling utser två medlemmar 
i stiftelsens styrelse, så att varje år en medlem utses på ett tvåårigt mandat. 2023 
utsågs Henrik Stenbäck och 2023–24 utsågs Linda Jordas till styrelsen. 
 

Barnkonsekvensanalys 
Ingen barnkonsekvensanalys behövs.  
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Församlingens representanter vid årsmötet för Församlingsförbundet r.f. 
  
 
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 
§ 72 
218/00.00.02/2023 

   
   

 
Föredragande Kyrkoherde, Johannes församling Westerlund Johan 

 
Beslutsförslag 

Församlingsrådet utser eventuella representanter till årsmötet i 
Församlingsförbundet r.f. 
 

Behandling  
 
 

Beslut 
Församlingsrådet utser Johan Westerlund som representant till årsmötet i 
Församlingsförbundet r.f. 
 

Redogörelse  
Församlingsförbundet r.f. håller sitt årsmöte tisdagen den 7 maj 2024 i Kyrkans hus 
på Södra kajen 8. Enligt kallelsen kan Johannes församling skicka sju personer till 
årsmötet. 
 

Barnkonsekvensanalys 
Ingen barnkonsekvensanalys behövs- 
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Tjänsteinnehavarbeslut 
  
 
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 
§ 73 
   

   
   

 
Föredragande Kyrkoherde, Johannes församling Westerlund Johan 

 
Beslutsförslag 

Antecknas för kännedom. 
 

Behandling  
 
 

Beslut 
Godkändes enligt förslag. 
 

Redogörelse  
 
Bilagor 
1 Icke-offentlig handling 
2 Anhpållan om deltagande i kurs, Geisor 
3 Anhållan om understöd för deltagande i resa till missionsfält 
4 Anhållan om arbetshandledning, Storgårds 
5 Förlängning av förordnande för församlingspastor 
6 Semester, Salenius 
7 Semester, Geisor 
8 Semester, Suonto 
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Övriga ärenden 
  
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 § 74    
      

 
 
 

Beslut 
 Inga övriga ärenden behandlades. 
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Anvisning om rättelseyrkande och besvärsanvisning 
  
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 § 75    
      

 
 
 

Beslut 
 Ordförande meddelade besvärsanvisning. 
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Mötets avslutande 
  
Församlingsrådet i Johannes församling 06.05.2024 § 76    
      

 
 
 

Beslut 
 Mötet avslutades av ordförande kl. 19.12. 
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Anvisning för sökande av ändring gäller paragraferna: § 61, § 62, § 63, § 64, § 65, § 66, § 67, 
§ 73, § 74, § 75, § 76 
 
Förbud mot att söka ändring vid beredning och verkställighet 
Enligt 12 kap. 4 § i kyrkolagen (652/2023) är det inte möjligt att anföra kyrkobesvär över ovan 
nämnda beslut och enligt 2 kap. 6 § 2 mom. i lagen om rättegång i förvaltningsärenden kan inte 
heller förvaltningsbesvär anföras, eftersom besluten endast gäller beredning eller verkställighet. 
Besvär enligt lagen om offentlig upphandling och koncession (1397/2016, upphandlingslagen) får 
inte anföras över ett beslut om offentlig upphandling, eftersom beslutet endast gäller beredning av 
upphandlingsförfarandet.
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Anvisning för sökande av ändring gäller paragraferna: § 68, § 69, § 70, § 71, § 72 
 
Anvisning för begäran om omprövning 
Den som är missnöjd med följande beslut kan framställa en skriftlig begäran om omprövning. 
Omprövningsbegäran riktas till församlingsrådet i Johannes församling. 
Omprövningsbegäran får framställas av den som beslutet avser eller vars rätt, skyldighet eller 
fördel direkt påverkas av beslutet (part) samt även av en medlem i församlingen. 
Omprövningsbegäran ska framställas inom 14 dagar från det att mottagaren har fått del av 
beslutet. En part anses ha fått del av ett beslut den sjunde dagen efter att brevet skickades, om det 
inte visas att delgivningen har skett senare, eller vid den tid mottagningsbeviset visar eller vid den 
tid som antecknats på ett separat intyg över delfående. Vid elektronisk delgivning anses parten har 
fått del av beslutet den tredje dagen efter att meddelandet skickades, om inte något annat visas.  
En församlingsmedlem anses ha fått del av ett beslut den sjunde dagen efter det att protokollet 
eller beslutet offentliggjordes i det allmänna datanätet. 
Omprövningsbegäran kan på eget ansvar skickas per post, genom bud eller elektroniskt. 
Omprövningsbegäran ska vara framme senast den sista dagen för yrkande av rättelse inom 
kansliets öppettid. 
Begäran om omprövning ska göras skriftligen och av den ska framgå: 

 namnet på den som begär omprövning och den kontaktinformation som behövs för 
behandlingen av ärendet 

 vilket beslut omprövning begärs 
 hurdan rättelse som yrkas  
 på vilka grunder omprövning begärs. 

 
Kontaktinformation:  
Johannes församling  
Besöksadress:  Högbergsgatan 10, gatunivå, Helsingfors  
Postadress:  Högbergsgatan 10, 00120 Helsingfors 
E-post: johannes.fors@evl.fi 


